
Het heeft heel wat voeten in de aarde gehad, maar 
iedereen die het Herkse (jeugd)voetbal een warm hart 
toedraagt, kan op zijn beide oren slapen. Het gemeente-
bestuur investeert met 1,2 miljoen euro namelijk fors om 
de Herkse voetballers en voetbalsters de nodige moderne 
faciliteiten te bezorgen. Zo kan men in optimale omstan-
digheden hun passie beoefenen en talenten ontwikkelen. 

Aandachtige voorbijgangers hebben wellicht al gezien 
dat er sinds een tijdje werken aan de gang zijn op de 
voetbalterreinen van Herk FC aan de Sint-Truidersteen-
weg. Deze werken worden uitgevoerd om een modern 
kunstgrasveld aan te leggen. De hoop is om snel weer in 
de vertrouwde omgeving te kunnen spelen.

Het nieuwe kunstgrasveld zal trouwens voldoen aan de 
meest recente en strenge veiligheidsnormen. Burge-
meester Bert Moyaers verdiepte zich tijdens zijn parle-
mentair werk al vaker in de materie rond kunstgrasvelden 
en bijhorende eventuele gezondheidsrisico’s. “Al meer 
dan drie jaar voer ik een strijd om ze veiliger te maken 
door onder andere geen rubberkorrels te gebruiken”, 
zegt Bert. “Het stelt me dan ook gerust dat het kunstgras 
in Herk een basis van kurk gebruikt en zo de gezondheid 
van onze sporters vooropstelt.”

  Indien u meer wil lezen over 
het parlementaire werk dat 
Bert Moyaers deed rond de 
korrels op kunstgrasvelden, 
kan u steeds de hiernaast staande 
QR-code scannen.

Het kunstgrasveld zal ervoor zorgen dat in de toekomst 
ook een deel van de jeugd op de accommodatie in 
Herk-centrum terechtkan. Ook dat kadert binnen de in-
tentieverklaring om tot een nauwere samenwerking met 
Herk FC en het jeugdvoetbal in Herk-de-Stad te komen. 
“Als burgemeester kan ik dat alleen maar toejuichen”, 
besluit Bert.

Editie 4: herfst 2021
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CIJFERS OM WARM VAN TE WORDEN 

vooruitherkdestad  

 www.facebook.com/vooruit.herkdestad   

  www.herkdestadvooruit.be

 V    O ETBALDOSSIER HERK-DE-STAD

GESPREK MET EVI

Hoe voelde het om in de 
gemeenteraad te belanden? 
Is het wat je ervan verwacht 
had? 

Evi: Ik ben altijd wel geïnteresseerd 
geweest in de gemeentelijke politiek 
en weet van toen ik nog kind was dat 
mijn mama zich altijd enorm inzette 
voor de partij. Hoe vaak heb ik Paul 
Buekers thuis wel niet aan de keuken-
tafel zien zitten? Politiek is me als het 
ware met de paplepel meegegeven 
maar ik zag het mezelf eerlijk gezegd 
niet doen. Na lang aandringen door 
Bert en met de steun van mijn man 
Raoul ben ik uiteindelijk overstag 
gegaan om op de lijst te staan bij de 
gemeenteraadsverkiezingen van ok-
tober 2018. Ik heb er nog geen mo-
ment spijt van gehad. Het is een hele 
ervaring om in de gemeenteraad te 
zitten. Wanneer mensen me aanspre-
ken, ervaar ik wat het is als je echt iets 
concreet kan doen voor hen.
Je leert ook veel nieuwe mensen 

kennen. Ik sta soms nog te kijken van 
hoeveel verschillende facetten er op 
de gemeenteraad behandeld worden. 
Ik leer nog elke dag bij. We vormen 
met onze fractie een fijn team. In 
2020 kwam corona en gebeurden 
de vergaderingen digitaal. Dat doe 
ik minder graag, want ik ben liever 
onder de mensen. 
 

Wat vind je de meest 
interessante onderwerpen in 
de gemeenteraad? 

Evi: Ik ben een doener. De zaken die 
meteen effect hebben op het terrein, 
vind ik het meest interessant. Vooral 
het sociale aspect van politiek spreekt 
mij dan ook aan: hoe je mensen echt 
kan helpen? Ook jeugd is voor mij 
belangrijk. Ik heb met mijn zoon zelf 
nog jeugdig geweld in huis. Verder 
boeit het me hoe we in coronatijd 
onze verenigingen, middenstand, 
horeca ... kunnen ondersteunen. 

Hoe beleef je de zittingen van 
de gemeenteraad zelf?

Ik hou vooral van een goed en eerlijk 
debat. Ik heb bewondering voor onze 
burgemeester Bert die elk dossier 
van nabij opvolgt en voor iedereen 
begrijpbaar naar voren brengt. Ook 
Guido, schepen van Jeugd, Onder-
wijs, Dierenwelzijn en Leefmilieu kan 
al heel wat mooie resultaten voor-
leggen. Daarnaast heb ik veel respect 
voor heel wat raadsleden over de 
partijgrenzen heen voor de manier 
waarop zij hun taak met veel verant-
woordelijkheidszin uitvoeren. 

Op welke manieren help jij 
graag binnen Vooruit? 

Ik help graag bij Vooruit Herk-de-Stad 
omdat het een actieve beweging is 
die de Herkenaren centraal plaatst. 
Dat doen we niet alleen binnen onze 
taken als mandatarissen. We doen 
ook talloze acties t.v.v. Herkenaren 
die het nodig hebben. Denk aan onze 

inzameling van boekentassen, de 
stookolieactie die tweemaal per jaar 
mensen ettelijke tientallen euro’s doet 
besparen, de kerstgeschenken die 
gefinancierd werden met de 
opbrengst van De Burger Feest …   
Allemaal zaken die me een goed 
gevoel geven. Daarom vind ik het 
jammer dat door corona in 2020 
en 2021 De Burger Feest niet kon 

plaatsvinden. Ik kijk wel samen met 
heel wat mensen uit naar de herop-
start van ons Breugelfestijn, dit jaar op 
13 november. Het is elke keer keihard 
werken aangezien we alles nog hele-
maal zelf bereiden, maar de reacties 
over het lekkere eten zijn steeds heel 
lovend. Ook dat is hartverwarmend.

Op vrijdag 2 juli stapte onze burgemeester, Bert 
Moyaers, in het huwelijksbootje met zijn partner 
Nathalie. Bert, die vaak zelf burgerlijke huwelijken 
voltrekt, schoof die taak nu door naar schepen 
Guido Ector die onder een stralende zomerzon 
Bert en Nathalie voor de wet in de echt verbond. 
Met het prieel in het mooie park Olmenhof aan ons 
stadhuis als decor werd het een prachtig moment. 
Namiddag vond het kerkelijk huwelijk plaats in de 
kerk van Schakkebroek, de thuisbasis van Bert en 
Nathalie. Uiteraard gebeurde dit alles in beperkte 
kring. Corona spaart niemand. Niettemin werd het 
een mooie dag. Bert en Nathalie, namens het hele 
team van Vooruit Herk-de-Stad nogmaals veel 
geluk gewenst.

#DEBURGER�
TROUWT 

Het nieuwe schooljaar is ondertus-
sen alweer een tijdje bezig. Enkele 
duizenden kinderen lopen weer 
school in Herk-de-Stad en dat 
zowel in het basis- als in het mid-
delbaar onderwijs. Daar hoort vaak 
ook een nieuwe boekentas bij. Voor 
veel kinderen is dat echter geen 
evidentie. Zeker in het begin van 
het schooljaar krijgen ouders soms 
stevige facturen voorgeschoteld. 
En dat terwijl andere kinderen hun 
perfect bruikbare boekentas inruilen 

voor een nieuw exemplaar. Vooruit 
Herk-de-Stad wilde ook de kinderen 
van ouders die het financieel wat 
moeilijker hebben de kans geven 
om op 1 september met een leuke 
boekentas naar school te trekken. 
We hielden twee inzamelmomenten 
op de Markt. Die leverden meer dan 
60 boekentassen op. We bezorgden 
ze aan het Herkse Huis van het Kind 
dat ervoor zorgde dat ze terecht-
kwamen op de juiste plaatsen. 
Hartverwarmende solidariteit.

BOEKENTASSEN

Stookolie:
 694.810

liter voor 
Herkse 

gezinnen

Investering 

Herks voetbal-
dossier:

1,2
miljoen euro

Inwonersaantal

12.752
op  01/08/21

Breugel:
 13

november
2021

Vaccin: 
percentage:

op  17/09/21 - 10.00u

83,27%
 

Liter water in 
bufferbekken: 

 17 
miljard liter

Rock Herk 
subsidie 

18.000
euro

Totaal aantal 
zandzakken

 tijdens water-
overlast juli ‘21:  

 17.000

Samen smijten we ramen en deuren open. Samen met iedereen die de handen uit de mouwen 
wil steken en vooruit wil. Met iedereen die gelooft in de kracht van solidariteit gaan we van ons 
land het beste land ter wereld maken. En die weg begint in ons eigen Herk-de-Stad. Doe mee.  
Denk mee. Deel mee. Herk-de-Stad Vooruit! Interesse? Laten we contact opnemen: 
hallo@herkdestadvooruit.be

Proficiat, 
Rock Herk! 

Knap gedaan!
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DUURZAME EN KORTE KETEN:
GOOD PRACTICES!

VOETBALDOSSIER

SAMENWERKEN: JA

FUSIONEREN: NEE

HORECA

HORECA
Heel wat sectoren hadden en 
hebben nog steeds zwaar te lijden 
onder de coronapandemie. De 
horeca maakt daar zeker deel van 
uit. Ter gelegenheid van het Feest 
van de Arbeid op 1 mei ontvingen 
de meer dan 220 leden van Vooruit 
Herk-de-Stad een bon van 5 euro 

die ze tot en met einde juni konden 
besteden in 23 deelnemende Herk-
se horecazaken. Zo zetten we onze 
leden in de bloemetjes, maar gaven 
we de Herkse horeca in deze moeilij-
ke tijden ook een duwtje in de rug en 
brachten we opnieuw leven naar ons 
centrum en onze deelgemeenten.

We kondigden eerder al aan dat Herk-de-Stad, samen met 
Lummen, zou toetreden tot de UiTPAS. Deze is nu ook 
officieel uitgerold. 

De UiTPAS geeft je de kans om punten te sparen als je 
gebruik maakt van het deelnemende vrijetijdsaanbod. 
Denk aan voorstellingen in De Markthallen, sportkampen, 
uitleningen in de bibliotheek, enz. Daarmee kan je mooie 
kortingen krijgen op weer andere activiteiten. 

Wil ook jij een UiTPAS? Dan kan je hem kopen in De 
Markthallen, De Cirkel of sportcentrum Herkules. Hij kost 
5 euro maar je kan meteen kiezen uit enkele welkomstca-
deaus waaronder vijf euro korting op een voorstelling in 
De Markthallen. De UiTPAS is er voor iedereen. Ook Herke-
naren met een laag inkomen kunnen deze voordelig beko-
men via het OCMW. Dan kost je pas maar 1 euro en krijg je 
maar liefst 80% korting op de basisprijs van deelnemende 
aanbieders.



HERK-DE-STAD
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Gemeentebesturen staan voor almaar grotere 
uitdagingen en dat zowel qua regelgeving als wat 
dienstverlening betreft. Daarom willen Herk-de-
Stad, Halen en Lummen kijken hoe ze hun samen-
werking verder kunnen uitbreiden. We doen dit 
evenwel zonder te fusioneren.

LOKALE OVERWEGEN
Infrabel, de beheerder van onze spoorwegen, 
stelde Herk-de-Stad de vraag of het niet opportu-
un zou zijn om enkele overwegen definitief af te 
sluiten. Het College van burgemeester en sche-
penen heeft hier duidelijk op geantwoord dat dit 
niet wenselijk is. Alle Herkse overwegen blijven dus 
gewoon open.

JAC-ZITDAG
Het JAC, oftewel Jongeren Advies Centrum, helpt 
jongeren van 12 tot 25 jaar met psychologische 
problemen of allerhande andere moeilijkheden 
door hen actief te begeleiden of te adviseren. De 
hulp van het JAC is gratis. Zij hebben een zetel in 
Hasselt. Door die afstand is de stap naar het JAC 
voor Herkse jongeren echter vaak te groot. Daar-
om zal het JAC een in de toekomst een wekelijkse 
zitdag houden in Herk-de-Stad. Zo hoeven ook 
onze Herkse jongeren problemen niet te laten 
aanslepen en is discrete hulp nabij. Je kan terecht 
in De Markthallen op maandag tussen 15 en 19 uur 
op afspraak. Je kan ook bellen, beeldbellen, mailen 
of chatten.

LED-BORDEN
De oude informatieborden zijn verdwenen. Het 
stadsbestuur vindt het belangrijk volop in te zetten 
op goede en snelle communicatie met de inwon-
ers. Daarom zijn de oude borden vervangen door 
nieuwe LED-schermen. Nieuw is dat ook in elke 
deelgemeente op een centrale plaats zo’n bord 
geplaatst is. De stad maakt hiervoor gebruik van de 
SLIM-subsidies van de provincie Limburg.

CORONAPAKKET KAMPEN
Ook dit jaar weer wilde het stadsbestuur Herkse 
jeugdverenigingen die op kamp gingen zoveel mo-
gelijk ondersteunen. Dit door materiële hulp via de 
uitleendienst, maar ook door een financieel coro-
napakket van 10 euro per kampganger. We hopen 
op die manier onze Herkse jeugdverenigingen een 
duw in de rug gegeven te hebben.

WATEROVERLAST   
                               in
We kunnen er niet om heen. De zomer van 2021 was 
zowat de natste van de afgelopen 30 jaar. Hevige 
regenval die dagenlang onophoudelijk bleef duren, 
zorgde in ons land voor ongeziene taferelen waar-
door de federale regering de noodtoestand afkondig-
de. Ook Herk-de-Stad kreeg te kampen met een aan-
tal zeer stressvolle dagen. Een breuk in de dijk van de 
Demer zorgde op vrijdag 16 juli dat het buitenbekken 
zeer snel vol begon te lopen. Even werd er gevreesd 
voor een ramp zoals in 1998 toen onze stad erg hard 
getroffen werd. Met man en macht werd er gewerkt. 
Wij vroegen aan de burgemeester hoe hij deze dagen 
vanop de eerste rij beleefde.

Burgemeester, al wat bekomen van 
de waterdrukte? 

Bert: Nu we enkele maanden verder zijn, is alles weer in 
zijn normale plooi aan het vallen. Maar het waren drukke 
dagen en vooral ook korte nachten ja. We waren dan wel 
redelijk goed voorbereid om de eerste hulp te kunnen 
aanbieden, toch valt de kracht van water niet te onder-
schatten. Al van dinsdag 13 juli waren we aan het magazijn 
van onze  technische dienst zandzakjes aan het uitdelen 
aan mensen die voorzorgsmaatregelen wilden treffen. 
Maar hoe je jezelf ook wil voorbereiden daarop, wanneer 
beken en rivieren uit hun oevers treden, gaat alles heel 
snel en kan je toch enorm verrast worden. 

zijn. Toch mag gezegd worden dat de korpschef ook hier 
goed nieuws kon brengen. De grote daling van het aantal 
verkeersongevallen met lichamelijk letsel die ingezet was 
in 2019 (van 36 naar 24) is verdergezet in 2020 (23 geval-
len: het laagste aantal sinds 2000). De politie blijft dan ook 
inzetten op controle en verkeersveiligheid. Er werden in 
2020 in Herk-de-Stad 523 verkeersovertredingen vastge-
steld. 

De korpschef kon ook enkele nieuwigheden voorstel-
len. Zo heeft onze politiezone sinds dit jaar officieel een 
droneteam. Dat kan ingezet worden om de openbare 
orde te bewaken op grote evenementen of manifestaties. 
Maar ook bij gerechtelijke problemen zoals verdwijningen 
bewijst dit zeker zijn nut. Daarnaast kan ook bij verkeers-
ongevallen een drone ingezet worden om vaststellingen 
zoals opmetingen te doen: veel veiliger en veel sneller. 
Een andere nieuwigheid is het LIK, oftewel Lokaal Infor-
matiekruispunt. Dit team van vier mensen houdt zich bezig 
met het verzamelen van allerhande info die niet zomaar te 
vinden is op straat, maar rond op til zijnde criminele feiten. 
PZ LRH zet tevens sterk in op burgerparticipatie, zoals bij 
inbraakpreventie.

Dit mooie rapport bewijst het. Herk-de-Stad was al veilig 
en is nog een stuk veiliger geworden. De volledige voor-
stelling door de korpschef kan u bekijken via het YouTube-
kanaal van Herk-de-Stad (Zitting Gemeenteraad en Raad 
voor Maatschappelijk Welzijn 10/05/2021).Wanneer voelde je dat de situatie 

problematisch begon te worden? 
Bert: Woensdagavond belden nog mensen voor extra 
zandzakjes die je dan wegwijs maakt waar ze die in Donk 
konden vinden. Donderdag 15 juli rond 5u00 kwamen de 
eerste telefoons bij me binnen van mensen in Schakke-
broek en Berbroek die ondanks de voorzorgsmaatregelen 
toch water in hun huis dreigden te krijgen of het zelfs al 
hadden. Vooral in Schakkebroek speelden de Terbermen- 
en Winterbeek ons stevig parten. Tegen de middag leek 
onze situatie te stabiliseren en langzaam opgelost te raken. 
Mede doordat de stads- en hulpdiensten actief waren, 
maar zeker ook omdat veel buurtbewoners getroffen ge-
zinnen ter hulp kwamen, werd veel schade vermeden.  

De miserie verplaatste zich uitein- 
delijk gewoon?

Bert: Ja, ‘s avonds kreeg buurgemeente Halen echt met 
miserie te kampen. Als goede buur zijn we meteen solidair 
geweest en hebben we onze voorraad zandzakken, die we 
ondertussen weer hadden aangevuld, voor een groot deel 
ter beschikking gesteld. We hielden voor onszelf wel nog 
wat marge met die zandzakken, want je wist maar nooit hé.

Een terechte keuze?
Dat mag je wel zeggen. Vrijdagochtend beslisten we om 
sowieso extra zandzakken te maken. Ik moet daarvoor in 
de eerste plaats toch een dikke pluim geven aan Algeme-
ne Ondernemingen Claes die zo vriendelijk waren om ons 
aan turbosnelheid nieuwe zandzakken te laten maken. 
Zij stelden hun betonmixers en magazijn ter beschikking 
waardoor zandzakken draaien echt vlot ging. In totaal 
konden wij zo 17.000 zandzakken vrij vlot verdelen.

Toen moest het echte werk nog 
beginnen?

Ja, die bewuste vrijdagvoormiddag 16 juli bleek er een 
breuk te zijn in de Demerdijk ter hoogte van het kasteel 
van Loye. Een gat van wel zeker 10 meter breed en 
3 meter diep. Ik hoef je niet te vertellen dat dit voor heel 
wat hallucinante beelden zorgde. Los van het feit dat ik 
nooit méér muggen rond mijn hoofd heb zien vliegen dan 
toen, zie je enorm veel water met een enorme kracht het 
buitenbekken in vloeien. 
Dat wil je dan zo snel mogelijk dicht hebben.
          

Dat bleek niet evident?
Nee, tegen wil en dank in moesten we, omwille van de 
veiligheid van de aannemers die er aan het werk waren, 
de werkzaamheden stopzetten. Je moet op dat moment 
altijd in het achterhoofd houden dat een mensenleven 
het hoogste goed is. Hoe graag je de woningen ook wil 
beschermen, het opofferen van mensenlevens weegt daar 
niet tegenop.
We kozen er bovendien ook voor om op twee plaatsen op 
het terrein te werken. Enerzijds die dijk proberen te dich-
ten en anderzijds rioleringsputten in de Neerstraat te dich-
ten met zandzakken. Zo konden we de mensen in Schulen 
optimaal beschermen en voorkomen dat het water zijn 
weg langs de riolering zou zoeken op weg naar het dorp.
          

En dan was er nog de bres in de 
Gete?

Ik begrijp dat men getracht heeft om Halen voor nog meer 
rampspoed te sparen. Maar de impact die het op Herk-de-
Stad had, deed mij toch wel heel klamme handen krijgen. 
Je zag dat het water bij ons daardoor bleef stijgen. 
En vooral de schade die het voor een aantal fruittelers 
veroorzaakte, daar mag niemand van wegkijken.

Tot slot, hoe kijk je op deze helse 
weken terug?

Nu het water terug goed weggetrokken is, begin je pas de 
echte miserie te zien. Daar moeten we kijken hoe wij als 
stadsbestuur deze mensen nog verder kunnen ondersteu-
nen.  Het is een feit dat er op een aantal plaatsen flinke 
geurhinder was en dat er zeker  waterschade in de huizen 
zal zijn. Toch denk ik dat het hier relatief gezien nog allemaal 
blijkt mee te vallen als je de rest van het land bekijkt. 

 

HERK-DE-STAD
IN 2020 NÓG VEILIGER GEWORDEN DUURZAAMHEID EN 

EERLIJKE HANDEL, 
PRIORITEIT IN 
HERK-DE-STAD!
HERK-DE-STAD KREEG OOK DIT JAAR DE TITEL VAN 
FAIRTRADEGEMEENTE TOEGEKEND NADAT WE OP-
NIEUW GETOETST WERDEN AAN ZES CRITERIA. DIT 
ZIJN ZE:  

“Zeker wat het eerste criterium betreft nemen we bin-
nen het stadsbestuur onze verantwoordelijkheid met 
volle goesting op”, zegt schepen van Internationale 
samenwerking Guido Ector. Toch is deze titel het resul-
taat van de inspanningen van heel wat gemotiveerde 
betrokkenen. De mooie score in de Fair-O-Meter komt 
vooral ook dankzij Herkse handelaars, scholen, bedrij-
ven, organisaties en sympathisanten”, besluit Ector.
Een mooi voorbeeld van zo’n inspanning is de Buurderij 
Herx. U denkt waarschijnlijk dat wij ons vergissen en 
boerderij bedoelen, maar dat is niet zo. Een Buurderij 
is een soort van markt waar je online producten van 
boeren uit eigen streek bestelt en die vervolgens op 
een vaste dag in de week, voor Herx is dat donderdag, 
afhaalt. Alle leveranciers worden bovendien vooraf 
gescand op duurzaamheid. Buurderij Herx is nu bijna 
een jaar bezig. Dat bewijst het succes van een dergelijk 
initiatief.

  Om te bestellen bij Buurderij Herx kan je terecht op 
de hiernaast staande link of QR-code.
https://boerenenburen.be/nl-BE/assemblies/12913

De Herkse korte keteninitiatieven krijgen ook ver buiten 
Herk-de-Stad de nodige aandacht. Niemand minder dan 
federaal minister Meryame Kitir kwam naar onze gemeente 
om de korte keten in Herk-de-Stad per fiets te ontdekken. 
Ze deed dat samen met burgemeester Bert Moyaers en 
met schepen van Leefmilieu Guido Ector. 

“Een korte keten biedt heel wat voordelen” zeggen Moyae-
rs en Ector. “Eén van de belangrijkste voordelen is de af-
stand die de producten afleggen, of beter gezegd juist niet. 
In tegenstelling tot producten die duizenden kilometers 
afleggen alvorens ze hier in de winkel te vinden zijn (en 
dus een serieuze ecologische voetafdruk met zich mee-
brengen), worden lokale producten meteen aan de man 
gebracht of leggen ze een beperkte afstand af. 
Een ander voordeel is het feit dat mensen graag dingen 
kopen die ze in de buurt zien groeien. Je wil in de winkel 
de appels kunnen vinden die bij je thuis in de plantages van 
de achtertuin geteeld worden.”

Omdat ze het goede voorbeeld wilden geven en hun 
CO2-afdruk wilden beperken, maakten Bert en Guido 
samen met minister Kitir per fiets een tocht met heel wat 
tussenstops om de korte keten en de liefde en de passie 
van die kleine teler voor het vak met eigen ogen te aan-
schouwen. Zo onderstreepten ze het belang van de korte 
en duurzame keten. 

  Criterium 1:
Een geëngageerd 
gemeentebestuur

  Criterium 2:
Winkels en 
Horeca

  Criterium 3:
Scholen, 
bedrijven en 
organisaties

  Criterium 5:
Trekkersgroep

  Criterium 4:
Communicatie en 
media

   Criterium 6:
Lokale duurzame 
voeding

Schepen Guido Ector in overleg met Wereldraad-voor-

zitser Jenny Spiessens. Guido werd uitgenodigd door 

minister Kitir om aan Limburgse collega’s het Herkse 

beleid omtrent dit thema toe te lichten

DUURZAME EN KORTE 
KETEN: GOOD PRACTICES!

Op de gemeenteraad van 10 mei presenteerde de korps-
chef van onze politiezone, PZ Limburg Regio Hoofdstad, 
het criminaliteitsrapport van Herk-de-Stad voor 2020.

Herk-de-Stad is een veilig stadje. Er vonden 1213 inter-
venties plaats. Dat is amper 4% van alle interventies in de 
volledige zone, waartoe ook Hasselt, Lummen, Halen, 
Diepenbeek en Zonhoven behoren. Het gaat dan vaak om 
allerhande interventies die gevraagd worden aan de ploeg 
die op dat moment ter plekke op patrouille is, om corona-
gebonden ingrepen, huiselijke moeilijkheden (intrafamiliaal 
geweld), stoffelijke schade, verdachte personen of situa-
ties, enz. Er zijn vorig jaar in Herk-de-Stad 21 GAS-boetes 
gegeven, vaak voor sluikstorten en voor andere vormen 
van overlast. 

Ook als we naar de criminaliteitscijfers van Herk-de-Stad 
kijken, is er goed nieuws. Met 395 criminele feiten tekent 
die grafiek het beste resultaat op sinds 2000. Diefstal daal-
de tot 20% van de cijfers van 2016, maar neemt nog steeds 
de eerste plaats in. Op de tweede plek staat een opval-
lende stijger: informaticacriminaliteit. Denk aan phishing, 
internetfraude … Dat valt trouwens op in de hele politie-
zone: het aantal aangiften is er maal drie gegaan. Drugge-
relateerde feiten zijn licht gestegen, maar dat komt mede 
doordat de politie er zwaar op ingezet heeft om deze op 
te sporen. Feiten als slagen en verwondingen, beschadigen 
van eigendom enz. zijn allemaal verminderd. Een ander 
mooi cijfer kunnen we voorleggen bij aangiftes van auto-
diefstallen in 2020: nul, als enige van de hele politiezone. 
Ook het aantal diefstallen uit een auto blijft met slechts 
drie gevallen bijzonder laag. Het aantal woninginbraken in 
Herk-de-Stad is gedaald tot 1/3 van het cijfer dat “te ver-
wachten” was afgaand op de voorgaande jaren. 
Elk verkeersslachtoffer is er één te veel, laat dat duidelijk 

Ook in het federale 
parlement verricht Bert 
werk rond het thema 
veiligheid.

  

  

 Ik zal wellicht 
nooit voldoende 
kunnen benadrukken 
hoe dankbaar ik ben.
Dankbaar voor al die 
geleverde inspannin-
gen van stads- en 
hulpdiensten, de 
expertise waarmee ik 
omringd werd en de 
daden van solidariteit 
die ik die weken mocht 
ervaren om Herk-de-
Stad van meer leed 
te besparen.




